
REFERAT FRA MEDLEMSMØTE I FELLESFORBUNDETS LOKALER I SKIEN 
TORSDAG 24 OKTOBER 2019 KL. 1200 

  

Tilstede 33 medlemmer                                                                                 

  

Saksliste: 

1. Orienteringer fra leder 

2. Sekretær i Postens Pensjonistforbund Jan Dybvik orienterer om aktuelle saker   

3. Eventuelt 

            

    Ad 1. Leder orienterte om følgende 

          - nytt medlem Knut Vedhus ble ønsket velkommen 

-          vår krets Østlandets krets vil etter omorganiseringen i Posten også omfatte Agder  

-          vår avdeling er nå klar for å motta Grasrotandel fra Norsk Tipping(Frank Roy orienterte og viste på 
skjerm hvordan den enkelte kunne registrere seg. 

-          Postens Pensjonistforbund har utarbeidet et kurs for styremedlemmer i avdelingene. Vi satser på å 
få til et kurs til våren sammen med Vestfold og Buskerud 

-          Pensjonistforbundet i Telemark arrangerer et datakurs onsdag 13.november på Gulsetsenteret. Her 
er det mulighet for våre medlemmer å melde seg på. 

-          Julemøte blir i år på Skagerak Arena torsdag 5.12.19 kl. 1600. Egenandel kr.200,- 

-          Årsmøte 2019 vil bli avhold torsdag 5.3.2020 og styremøte forut torsdag 6.2.20 

  

       

Ad  2. Jan Dybvik tok oss igjennom en hel del saker som forbundet jobbet med , spesielt saker 
som omhandlet økonomien i Forbundet sentralt og i avdelingene. Videre forholdet til 
Postkom og Posten Norge, herunder vårt årlige tilskudd fra Posten og ordningen med 
portofritak. Han berørte også vårt nære og gode forhold til Pensjonistforbundet. Men det 
viktigste han tok opp var hvordan Postpensjonistene skulle forholde seg til sammenslåingen 
av Postkom og Fagforbundet fra 1.1.2020. Her ble det fort klart at vi bør fortsette som før, - 
for vi får ikke gå inn i Fagforbundet med alle vår 6100 medlemmer da Fagforbundet bare 
aksepterer fagorganiserte. Det vil da si at ca. 2000 av våre medlemmer(ektefeller etc.) ikke får 



følge med over i pensjonistavdelingene i Fagforbundet. Vi er også redde for å miste det 
postale kollegiale samværet. Det var enighet i salen om st vi fortsetter i Postpensjonistene 
som før. 

Jan svarte greit på spørsmål underveis. 

  

Leder takket Jan for denne orienteringen og overrakte han noe godt på flaske som en takk.  

    

Ad.3. Ingen saker under dette 
punkt                                                                                                                      

  

Leder minnet om neste møte som var julemøte på Skagerak Arena torsdag 5.12.19. 

  

Til slutt ble det som vanlig servert deilige smørbrød og kaffe. 

  

Møtet slutt kl. 1415 

  

Loddsalget innbrakte kr. 2600,- 

  

S. Ingebrigtsen/leder og referent 

  

  

	


